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Adelöv Framtidsgrupp  

Protokoll 

§ 1  Alla hälsades välkomna av ordförande Stig Petersson.  

§ 2  Till protokollförare valdes Uno Ljungberg. 

§ 3 Till justerare valdes Martin Harrysson 

§ 4  Dagordningen godkändes. 

§ 5  Julmarknad 2019 
                     Helena informerade om arbetet med julmarknaden den 24 november. På lördagen 

före behövs frivilliga för att uppsättning av marknadsstånd och övriga arbeten. 
                      Marknadskommittén kommer att ha ett möte måndagen 11 november.  
                      Därefter lämnade Helena mötet. 
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§ 6  Genomgång av förgående mötesprotokoll                 
                   Frågan om sekreterare kvarstår. 
                     Kön till Änglagårdens Förskola och Fritidshem har Marian inventerat läget, med 
                     resultat att cirka att ett tiotal barn önskar plats på Änglagården. Marian författar 
                     med hjälp av Stefan en skrivelse till kommunen. En kopia sändes till Svenska 
                     Kyrkan för kännedom.                     
§7 Välkomstskyltar 

Stig har varit i kontakt med Tranås United som handlägger ärendet varvid framkom 
att Tranås United ska ha ett möte med Trafikverket den 5 november, i går alltså. 

§ 8 Landsbygdsriksdagen 2020 
Stig informerade om Landsbygdsriksdagen nästa år. Den kommer att hållas i 
Jönköping den 5 -7 maj 2020. 

  
§ 9  Nästa styrelsemöte är den 3 december  kl 19.00.  

Fikaansvarig är Marian Schot. 

§ 10  Mötet avslutades. 

                       

Mötesanteckningar 2019-11-06   

                 
…………………………….  …………………………….  
Stig Petersson  Martin Harrysson 
Ordförande   Justerare 

   

……………………………… 
Uno Ljungberg 
Protokollförare 
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